
 
 

LATVIJAS BIATLONA FEDERĀCIJAS 

2023.GADA 22.MARTĀ VALDES SĒDES PROTOKOLS 

 

 

 

Rīgā, 2023. gada 22.martā     

Roberta Feldmaņa iela 11, Rīga 

Piedalās:  

Valdes locekļi: K.Sakniņš  J.Bērziņš, E.Stapulone,  R.Bluķis. 

Ģenerālsekretārs: Juris Pīpkalējs 

EOCH sacensību direktors – Gundars Upenieks 

Valdes sēdi vada: K.Sakniņš 

Protokolē: J.Pīpkalējs 

Darba kārtība: 

1. Aktualitātes biatlonā 

2. LOV sastāvs 2023./2024. sezona 

3. Finansiālā situācija federācijā 

 

 

1. Aktualitātes biatlonā 

Kaspars Sakniņš apsveic valdes locekļus par komandas veiksmīgo sezonu, neraugoties uz 

grūtībām. Baibas Bendikas un Andreja Rastorgujeva izcīnītā bronzas medaļa devusi impulsu 

sportistu un federācijas turpmākam darbam. Edgars Mise un Aleksandrs Patrijuks ir 

uzlabojuši savus individuālos sasniegumus. Andrejs Rastorgujevs ir lieliski nostartējis 

Pasaules čempionātā un sezonā kopumā. K.Sakniņš informē valdi, ka ir plānotas aprīļa 

sākumā sarunas ar treneriem un sportistiem par nākamo sezonu, izveidojot gatavošanās plānu. 

Balsojums: par -4, pret – 0, atturas - 0 

NOLEMJ: Pieņemt informāciju zināšanai. 

2. LOV sastāva izmaiņas  

K.Sakniņs izsaka priekšlikumu rekomendēt Latvijas Olimpiskajai komitejai 2023./2024. gada 

sezonā iekļaut LOV sastāvā sekojošus sportistus: Zelta sastāvā Andrejs Rastorgujevs, Sudrabs 

– Baiba Bendika, Renārs Birkentāls, Bronza – Sanita Buliņa, Sandra Buliņa, Annija Keita 

Sabule, Edgars Mise, Aleksandrs Patrijuks. Juris Pīpkalējs informē, ka 28.martā būs tikšanās 

LOV par šo jautājumu. Valdes locekļi debatē par šo jautājumu. 

Balsojums: par -4, pret – 0, atturas - 0 



NOLEMJ: rekomendēt Latvijas Olimpiskajai komitejai 2023./2024. gada sezonā iekļaut 

LOV sastāvā sekojošus sportistus: Zelta sastāvā Andrejs Rastorgujevs, Sudrabs – Baiba 

Bendika, Renārs Birkentāls, Bronza – Sanita Buliņa, Sandra Buliņa, Annija Keita Sabule, 

Edgars Mise, Aleksandrs Patrijuks  

 

Finansiālā situācija federācijā 

K.Sakniņš informē valdes locekļus par federācijas esošo finansiālo situāciju. 

Valdes locekļi piedalās debatēs par iespējām piesaistīt papildus finansējumu jaunās sezonas 

uzsākšanai. 

Balsojums: par -4, pret – 0, atturas - 0 

NOLEMJ: sagatavot priekšlikumus līdz nākamajai valdes sēdei 29.03.23. 

 

 

 

 


